

En Stainless steel Abrasive Strips with aluminum oxide, indicated for removal of composite excesses in the interproximal region, available in 4mm and 6mm widths.

Use: Insert the strip into the interproximal space. Perform back and forth movements pressing the abrasive face against the restoration to provide the proximal restoration finishing. Once concluded, remove the strip.

Warnings, precautions and restrictions: Professional use only. Single use only. Its reuse can cause cross contamination. If there is proven allergy to any of its components, the product must not be used. The strips in contact with the gum can cause minor injury to the patient. The protection of the gum is recommended. Any serious incident related to the device should be reported to the manufacturer and the competent authority of the Member State in which the user and/or patient is established.

Composition: Stainless steel and aluminum oxide.

Storage: To be stored in a cool and dry place, protected from sunlight.

Fr Bandes abrasives en acier inoxydable avec oxyde d'aluminium, indiquées pour l'élimination des excès de composites dans la région interproximale, disponibles en largeurs de 4mm et 6mm.

Utilisation: Insérez la bande dans l'espace interproximal. Effectuer des mouvements de va-et-vient en appuyant la face abrasive contre la restauration pour fournir la finition proximale de la restauration. Une fois terminé, retirez la bande.

Advertissements, précautions et restrictions: Usage professionnel. Usage unique. Toute réutilisation peut provoquer une contamination croisée. Lorsqu'il existe une allergie avérée à n'importe lequel des composants, le produit ne doit pas être utilisé. Les bandes en contact avec la gencive peuvent causer des blessures mineures au patient. La protection de la gencive est recommandée. Tout incident grave survenu en lien avec le dispositif devrait faire l'objet d'une notification au fabricant et à l'autorité compétente de l'Etat membre dans lequel l'utilisateur et/ou le patient est établi.

Composition: Acier inoxydable et oxyde d'aluminium.

Stockage: Conserver dans un lieu sec, au frais et à l'abri de la lumière solaire.

Ref.	Código	Conten / Contenu
3051	0006000002	12 abrasive steel strips 4mm x 130mm / 12 bande pour finition de restaurations dentaires 4mm x 130mm
3052	0006000003	112 abrasive steel strips 6mm x 130mm / 12 bande pour finition de restaurations dentaires 6mm x 130mm

Version 09 - 01/2021

Manufacturer: TDV Dental Ltda.
CNPJ 81.591.786/0001-60
XV de Novembro, 9944 | CEP 89107-000
Pomerode/SC - Brasil
Resp. Técn.: Taís Cúgola C. Pereira
CRF/SC 13884
Reg. ANVISA 10291220073
☎ 55 47 3395-6115
info@tdv.com.br | www.tdv.com.br



Medical Device
Dispositif Médical



Good
Manufacturing
Practices



13485

